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تیـم فوتبـال اسـتقلال در حالـی از هفتـه هفدهـم رقابت هـای لیـگ برتـر به 

مصـاف حریـف شـمالی رفـت که در ایـن دیدار هم مثل دیدار با شـمس آذر 

قزویـن رامیـن رضاییـان، مدافـع هافبـک آبی هـا از روی نیمکـت بـه عنوان 

بازیکـن ذخیـره ایـن دیـدار را آغـاز کـرد. البتـه کـه نسـبت به بـازی قبلی که 

اسـتقلال بـا لشـکری از مصدومـان و محرومـان به مصـاف حریف قزوینی 

رفت، در مقابل ملوان دسـت موسـیمانه با بازگشت بازیکنانی مانند اندونگ 

و اضافـه شـدن کوجـو بـرای ارنـج تیـم و هدایـت اسـتقلال باز تـر شـده، بـا 

ایـن حـال برخـلاف گمانه زنی هـا بـاز هم بـه رامیـن رضاییان برای مسـابقه 

مقابـل ملـوان فرصـت حضـور در میدان بـه عنوان بازیکن اصلی نرسـیده تا 

مشـخص شـود فراتـر از مسـائل فنی، پای مـوارد دیگـری درخصوص بازی 

نـدادن بـه رامین در میان اسـت. 

نکتـه قابـل توجـه اینکـه در روز پایانی اردوی کیش و زمانی که اسـتقلالی ها 

قصـد تـرک هتـل بـه سـمت فـرودگاه را داشـتند، درگیـری سـفت و سـختی 

بیـن حسـینی و رضاییـان پیـش آمـده تـا جایـی کـه دامنـه ایـن جنجال ها به 

رسـانه ها کشـیده و در ایـن خصـوص اخبـار متعدد و متفاوتی منتشـر شـد. 

بـا ایـن حـال طرفیـن بعـد از بازگشـت کاروان اسـتقلال به تهران بـا یکدیگر 

در حضـور مدیرعامـل آبی هـا آشـتی کردنـد، امـا ایـن اتفـاق هم پایـان کار 

نبـود؛ چراکـه زمانـی کـه ترکیـب اسـتقلال بـرای دیـدار با شـمس آذر اعلام 

و مشـخص شـد کـه رضاییـان قـرار اسـت نیمکت نشـین زمانی باشـد، این 

 در نیمکت نشـینی رضاییـان پای حسـینی در 
ً
شـائبه پیـش آمـد کـه احتمـالا

 با درخواسـت کاپیتان آبی ها مدافع راسـت جنجالی 
ً
میـان اسـت و احتمـالا

اسـتقلال نیمکت نشـین شـده باشد. 

ایـن در شـرایطی اسـت کـه بعـد از ایـن دیـدار و طبـق اطلاعـات رسـیده به 

خبرنـگار »فرهیختـگان« گویا در این قضیه موسـیمانه، سـرمربی اسـتقلال 

 در 
ً
بـه صـورت شـخصی وارد عمـل شـده و بعـد از برخی اتفاقاتی کـه اخیرا

اردو هـای اسـتقلال در جریـان دیدار هـای ایـن تیـم رخ داده، باعث شـده تا 

 به این نتیجه برسـد که رضاییان نیمکت نشـین شـده 
ً
کادرفنـی ایـن تیـم فعلا

و زمانـی به جـای ایـن چهـره کار را در ترکیـب اصلـی آغـاز کند. 

البتـه زمانـی کـه در ایـن فصـل بـه لطـف اعتمـاد موسـیمانه بـرای اولین بار 

 در بازی هایـی این تیـم را همراهی 
ً
بـرای آبی پوشـان بـه میـدان رفـت؛ دقیقـا

کـرد کـه رضاییـان بـه دلیـل مصدومیـت فرصت همراهـی با اسـتقلال را از 

دسـت داده بـود و ایـن در صورتـی اسـت کـه رامیـن بعـد از رسـیدن به مرز 

آمادگی حداقل در دو دیدار اخیر کمتر برای اسـتقلال به میدان رفته اسـت. 

براسـاس شـنیده ها برخـی رفتار هـای رضاییـان مثـل دخالت هـای فنی این 

چهـره و عـدم کارایـی لازم در سیسـتم 3 دفاعه و عـدم موفقیت در دیدار های 

اخیـر و ثبـت نمایشـی معمولـی شـاید تمـام مـواردی باشـد کـه کادرفنـی 

 بـه رامین بازی ندهد؛ اما سـوای 
ً
اسـتقلال را بـه ایـن نتیجـه رسـانده که فعلا

از ایـن جریانـات هرچقـدر هـم جنجال هـای اخیـر در کیـش و اخبـاری 

کـه نشـان می دهـد کاپیتـان 

اسـتقلال هم در میدان 

نـدادن بـه رامیـن 

 ، شـته ا د نقـش 

درسـت باشد اما 

منکـر  نمی تـوان 

ایـن شـد کـه برخـی رفتار هـای چهـره جنجالـی اسـتقلال باعـث شـد تـا 

 بـا مدافـع هافبـک سـمت راسـت تیمـش سـر لج افتـاده و 
ً
موسـیمانه فعـلا

بیشـتر بـه همیـن دلیـل او را نیمکت نشـین کـرده باشـد. 

البته از اصفهان خبر می رسـد کار های انتقال حردانی به اسـتقلال روز های 

پایانـی خـود را طـی کـرده و بـه نظـر می رسـد تصمیـم اخیر علیـه رضاییان 

و بـازی نـدادن بـه ایـن چهـره باعـث شـده تـا موسـیمانه عـزم خـود را برای 

جـذب حردانـی جـزم کـرده تـا تحـت هـر شـرایطی هـر چـه سـریع تر این 

بازیکن را به تهران کشـانده و در ترکیب اسـتقلال از این چهره اسـتفاده کند. 

بنابرایـن حـالا کـه بـدون حردانـی هـم بـه رضاییـان بـازی نمی رسـد، بـه 

نظـر می رسـد بـا تحـولات اخیـر در پنجـره زمسـتانی اسـتقلالی ها بـا 

حضـور احتمالـی حردانـی در 

تهـران و عقـد قـرارداد 

دوبـاره بـا اسـتقلال، 

ر  طـو بـه  میـن  را

کلـی بـه نیمکـت 

دوختـه  تیـم  یـن  ا

شـده و کار سـختی را 

برای بازگشـت بـه ترکیب 

اصلـی خواهـد داشـت. 

  قرار نبود بلانکو برود! 
 گوسـتاوو بلانکـو کـه از ابتـدای فصـل گذشـته بـا نظـر جـواد نکونـام بـه 

اسـتقلال آمـد، در حالـی سـرانجام از این تیم جدا شـد کـه از هفته های قبل 

حـرف و حدیث هـای زیـادی دربـاره جدایـی او از جمع آبی پوشـان به گوش 

می رسـید، امـا بـا وجود موافقت موسـیمانه با این جدایـی، توافقی برای ترک 

اسـتقلال توسـط مهاجـم آرژانتینی صورت نگرفت. امـا درنهایت مذاکرات 

مسـئولان اسـتقلال بـا مدیـر برنامه های ایـن بازیکن جمعه گذشـته به نتیجه 

رسـیده و این بازیکن به طور رسـمی قرارداد خود را با اسـتقلال فسـخ کرد. 

 در ادامـه نیـز ایـن بازیکـن آرژانتینی که در لیسـت خریـد یحیی گل محمدی 

بود، با عقد قرارداد یک و نیم سـاله به فولادخوزسـتان پیوسـت تا در تیم سـوم 

جـدول بـه کار خـود ادامـه دهد. نکته مهـم درباره بلانکو اینکـه این چهره در 

لیسـت مهـدی تارتـار هـم قرار داشـت، اما درنهایت باشـگاه فولاد توانسـت 

ایـن مهاجـم را بـه خدمـت بگیـرد و نصیـرزاده در ایـن رقابـت گوی سـبقت 

را از اسـفندیارپور ربـود.  درخصـوص وضعیـت بلانکـو نکتـه جالـب توجه 

اینکـه در جلسـه اخیـر بیـن بازیکنان اسـتقلال بـا مدیریت باشـگاه این طور 

خبـر می رسـد کـه بزرگ تر هـای این تیـم از نظری جویباری درخواسـت کرده 

بودنـد تـا تحت هر شـرایطی از جدایی مهاجم بلندقامـت آرژانتینی ممانعت 

 رأی او را بزنند. در این 
ً
بـه عمـل آورده و در صحبـت بـا موسـیمانه اصطلاحـا

خصـوص حتـی ایـن بحـث هـم مطرح می شـود که به جـای بلانکـو، جوما 

که ناآماده نشـان داده از جمع اسـتقلالی ها جدا شـده و بلانکو حفظ شـود! 

بـا ایـن حـال درسـت فـردای ایـن درخواسـت، بلانکـو بعـد از موافقـت بـا 

اسـتقلالی ها از ایـن تیـم جـدا شـده و سـپس راهـی اهواز می شـود. پیش از 

ایـن نیـز نصیـرزاده، مدیرعامـل فـولاد به »فرهیختـگان« گفته بـود که فولاد 

حاضر اسـت نسـبت به گل گهر پول و امکانات بیشـتری بدهد. نکته جالب 

توجـه اینکـه در حالـی یحیـی نسـبت بـه خرید بلانکـو اصرار ورزیـده و در 

نهایـت بـه ایـن توفیق رسـید که سـال گذشـته نیز ایـن بازیکن بـرای حضور 

در پرسـپولیس بـه سـرمربی وقـت ایـن تیـم معرفی شـده بـود امـا درنهایت 

این مهاجم اسـتقلالی شـد. 

به  جا مانده از بازی با ملوان

موسیمانه منتظر صالح حردانی
بازیکنان می خواستند بلانکو بماند، جوما برود! 

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

در مسیر مجوز حرفه ای 

 چالش مالی 
 بزرگ ترین مانع استقلالی ها! 

ً
فعلا

در راستای سیاست گذاری فدراسیون فوتبال برای صدور مجوز حرفه ای 

باشگاه ها، هفته گذشته جلسه ای میان هیئت بدوی و استیناف صدور مجوز 

حرفه ای و مدیران باشگاه استقلال در مرکزملی فوتبال با هدف بررسی 

مشکلات ساختاری، مالی و مدیریتی این باشگاه برگزار شد تا راهکار های 

لازم برای کسب مجوز حرفه ای ارائه شود. در این نشست که با حضور 

مصطفی زارعی مدیر مجوز باشگاهی، نظری جویباری مدیرعامل استقلال 

و مدیران اجرایی و مالی باشگاه برگزار شد گزارشی جامع درباره وضعیت 

باشگاه از منظر زیرساخت ها و معیار های ورزشی ارائه شد و چالش های 

مهم باشگاه استقلال مورد بررسی قرار گرفت. این در حالی است که از 

7 سرفصل زیان انباشته متوالی، ناتوانی در خلق درآمد عملیاتی، فقدان 

کنترل های داخلی، عدم وجود کمیته حسابرسی، مشکلات مالیاتی و 

بیمه ای، عدم رعایت قوانین تجارت و بدهی به بازیکنان و کادر فنی که 

شامل بدهی های معوقه به بازیکنان و کادر فنی می شود به عنوان 7 مانع 

بزرگ باشگاه استقلال برای دریافت مجوز حرفه ای نام برده شده است. 

نکته قابل توجه اینکه اگرچه در پایان جلسه مقرر شد که باشگاه استقلال با 

تهیه برنامه ای جامع برای رفع این مشکلات، اقدامات لازم را برای دریافت 

مجوز حرفه ای به عمل بیاورد اما طبق شنیده های خبرنگار »فرهیختگان« 

فارغ از مسائل مطرح شده در حال حاضر بزرگ ترین چالش و مانعی که 

پیش روی استقلالی ها برای دریافت مجوز حرفه ای این باشگاه به شمار 

می رود به چالش های مالی باشگاه مرتبط بوده که البته این موضوع نیز به 

سمع و نظر مدیران استقلال رسیده تا در فرصت باقی مانده پیش رو در 

این خصوص تدبیر عاجلی را به کار بگیرند. 

کتور را از دست داد ایوب بازی با ترا

کارتال خودش را به ورزشگاه آزادی رساند
تمرین روز گذشته پرسپولیس در حالی در زمین شماره سه ورزشگاه 

آزادی برگزار شـــد که اسماعیل کارتال در اواخر این تمرین توانست 

خودش را به ورزشـــگاه رســـانده و صحبت هایی را با بازیکنان تیم 

جدیدش داشته باشد. درواقع جلسه معارفه این مربی در تمرین ماقبل 

از بازی این تیم با تراکتور برگزار شـــد و در پایان هم مربیان داخلی 

پرســـپولیس لیست 21 نفره تیم شـــان را برای بازی با تراکتور اعلام 

کردند. در این لیست 21 نفره اوستون ارونوف و وحید امیری به دلیل 

مصدومیت حضور نداشتند و ایوب العملود هم به علت دردی که در 

پایش احساس کرده بوده از لیست این بازی خارج شد. ضمن اینکه 

لوکاس ژوائو هم که در بازی قبل از لیســـت خط خورده بود در این 

بازی فرصت نشستن روی نیمکت سرخپوشان را پیدا خواهد کرد. 

 بررسی شرایط 3 بازیکن خارجی پرسپولیس 
برای خروج از لیست

 یک بازیکن می خواهد
ً

کارتال فعلا
باشگاه پرسپولیس برای خارج کردن نام یکی از بازیکنان خارجی اش 

از لیست در حال بررسی وضعیت آنهاست. در چند روز اخیر صحبت 

از فســـخ قرارداد لوکاس ژوائو با سرخپوشان بود که ایجنت پرتغالی 

وی به هیچ وجه کوتاه نیامده و خواستار تمام پول قرارداد وی که 800 

هزار دلار است، شد. اگرچه این بازیکن همچنان گزینه اول باشگاه 

پرســـپولیس برای جدایی از لیست است اما با توجه به مصدومیت 

شدید اوســـتون ارونوف و مصدومیت اخیر ایوب العملود، شرایط 

آن ها هم از سوی کادر پزشکی و کادرفنی جدید پرسپولیس بررسی 

کید دارد که تیمش  خواهد شـــد. در حال حاضر اسماعیل کارتال تأ

یک بازیکن برای تقویت خـــط حمله به خدمت بگیرد و با قطعی 

شدن این انتقال به طور قطع یکی از بازیکنان خارجی پرسپولیس از 

لیســـت این تیم کنار گذاشته خواهد شد. درمورد بازیکنان داخلی 

با توجه به فرصت کوتاه تا پایان نقل و انتقالات بســـیار بعید است 

بازیکنی جایگزین بازیکنان فعلی این تیم در لیست بزرگسالان شود. 

اخبار کوتاه

تیم چادرملو بعد از سه هفته از شروع لیگ برتر به اولین پیروزی خود دست 

یافت و پس از آن عملکرد خوبی از خود به جا گذاشت، به طوری که درطول 

7 هفته متوالی فقط به پرسپولیس باخت. این تیم پس از هفته دهم و شکست 

در جام حذفی و کنار رفتن از این مســـابقات در لیگ هم رنگ برد به خود 

ندید، به طوری که چادرملو ۶ هفته اســـت موفق به کسب پیروزی نشده و از 

18 امتیاز فقط 2 امتیاز کســـب کرده است. کسب چنین نتایجی باعث شد 

این تیم اردکانی که خود را به نیمه بالایی جدول رسانده و جایگاه خوبی در 

جمع مدعیان برای خود دســـت وپا کرده بود تا رده دهم جدول سقوط کند. 

این نوسان عجیب تیم چادرملو هواداران یزدی را نگران کرده، به طوری که با 

توجه به فاصله کم تیم ها در نیمه پایینی جدول نگرانند موقعیتشـــان به خطر 

بیفتد و در منطقه سقوط قرار بگیرند. 

  پرنوسان و متزلزل
نوسانات تیم چادرملو که باعث نگرانی علاقه مندان به این تیم شده با شروع 

نیم فصل دوم همچنان به قوت خود باقی اســـت و برطرف نشده، به طوری که 

آن ها نیم فصل دوم را با شکســـت مقابل سپاهان آغاز کرده اند. علی عطایی، 

مدیرعامل باشگاه چادرملو با اشاره به اینکه این نوسانات طبیعت لیگ است 

به »فرهیختگان« گفت: »اگر تیم ما افت هم کرده باشد که از نظر من نکرده، 

در بازی با ســـپاهان فوق العاده ظاهر شدیم. ما در همه بازی ها اینطور بازی 

کردیم و بســـیاری از مواقع حقمان باخت نبوده است. بخشی از این نتایج 

روحی و روانی اســـت اما بخش دیگری از آن به امکانات مربوط می شود. 

اگر دقت کرده باشید در بازی با سپاهان اگر VAR وجود داشت نتیجه چیز 

دیگری بود و عوض می شـــد. منظورم این است که در نتایج عوامل زیادی 

دخیل اســـت. امیدوارم خیلی زود همان تیم سابق همیشگی شویم که هم 

خوب بازی کنیم و هم نتیجه بگیریم.«

  بی تجربه نیستیم
در بســـیاری از بازی ها می بینیم بازی خارج از زمین و حواشـــی موجود در 

ورزشگاه در نتایج تیم ها تأثیرگذار است. بسیاری از تیم ها سعی می کنند جو 

ورزشگاه را به نفع خود کنند و از این طریق روی نتایج تأثیر بگذارند. در بازی 

چادرملو مقابل سپاهان هم همین اتفاق افتاد. حاشیه بر متن قالب بود و هرچند 

دو تیم بازی خوبی از خود به نمایش گذاشـــتند اما حواشی این بازی آنقدر 

زیاد بود که همه از اصل بازی غافل شـــدند و آن اتفاقات رخ داد. مدیرعامل 

باشگاه چادرملو با اشاره به اینکه آدم بی تجربه ای نیست به ما گفت: »شاید 

تیم ما اولین فصل لیگ برتر خود را ســـپری می کند اما ما خودمان آدم های 

بی تجربه و کم تجربه ای نیستیم. کادر فنی ما نیز آدم های باتجربه ای اند اما یک 

نکته را باید درنظر بگیریم و آن اینکه تماشاگر احساسی است و ممکن است 

در مواقع مختلف واکنش نشان دهد. در هر شهر و ورزشگاهی ممکن است 

الفاظی به کار برده شـــود ولی قاعده آن است که تیم های باتجربه خودشان 

را کنترل کنند و در مقابل چنین مســـائلی ســـعه صدر داشته باشند. از کادر 

مدیریتی ســـپاهان تعجب می کنم که نمی توانند یک بازیکن را کنترل کنند؛ 

به طوری که کل ورزشـــگاه را دور  زد و به تماشاگران توهین کرد. خودتان را 

جای تماشاگری بگذارید که دقیقه ۹۴ گل زده و دقیقه ۹۶ گل خورده است. 

 حال خوبی ندارد. 
ً
او به اندازه کافی از نظر روانی تخریب شده است و قطعا

در چنین شرایطی یک نفر هم کار های اینچنینی انجام دهد، چه اتفاقی برای 

این هوادار رخ می دهد؟ مـــن حتی نمی توانم درخصوص عمد یا غیرعمد 

بودن این حرکت اظهار نظر کنم، چون ســـمتی در باشگاه سپاهان ندارم و از 

جزئیات درون این باشگاه بی خبرم اما چنین اتفاقاتی باعث تحریک هواداران 

می شود و صحیح نیست.« 

  نماد فرهنگ و ادب
فوتبال نه در داخل ایران، بلکه در بســـیاری از کشـــور ها به جز مسائل فنی و 

درون زمین به مســـائل خارج از مستطیل سبز هم وابسته است، به طوری که 

بســـیاری از تیم ها یاد گرفته اند با پرداختن به حواشـــی فشار را از روی خود 

برداشـــته و جو را تغییر دهند. طی هفته شـــانزدهم در اغلب بازی ها دیدیم 

که جایی برای مباحث فنی باقی نمانده و آنقدر حواشـــی زیاد بود که کمتر 

کســـی به اتفاقات فنی این هفته پرداخت، به طوری که با گذشت چند روز از 

بازی چادرملو و ســـپاهان همچنان بازار اظهارنظر درخصوص حواشی آن 

داغ است. درحالی که هفته هفدهم آغاز شده همچنان در مورد حواشی این 

مسابقه صحبت می شود. عطایی معتقد است که اجازه نمی دهد این مسائل 

در تیمش نفوذ کند و همچنان به بازی پاک خارج از حواشـــی تخریب کننده 

اعتقـــاد دارد .او به ما گفت: »من کاری ندارم تیم های دیگر چه کار می کنند 

و با چه ترفندی نتیجه می گیرند. من هزار بار گفتم ما نماینده اســـتان یزد و 

شهرستان اردکانیم. این شهر و مردمش نماد فرهنگ و ادبند. ما هم به همان 

اندازه ســـعی کردیم تیم محترمی باشیم. نه به فکر کار رسانه ای قبل از بازی 

کید  هستیم و نه به فکر شـــیطنت داخل زمین! بار ها به بازیکنان از بیرون تأ

می کنیم خوشـــحالی ها خارج از عرف نباشد و درگیری ها فوتبالی باشد. ما 

تیم محترمی هستیم و به سایر تیم ها کاری ندارم که چه کار می کنند؛ چراکه 

دنبال چنین مســـائلی نیســـتیم. ما دنبال فوتبال کثیف نیستیم. شاید برایتان 

جالب باشـــد بدانید که من از دوستانم خواستم صحبت های کارترون را با 

ترجمه ای که ارائه شـــد، تطبیق دهند. اظهارات او در مورد شهر یزد عجیب 

بود. مگر او چندبار به یزد آمده و چقدر در ایران بوده که ایران شناســـی اش 

اینقدر قوی است که به لحاظ فرهنگی از این شهر متوقع است؟ این حرف ها 

به نظر من به کارترون دیکته شده بودند. من بعید می دانم که این صحبت ها 

نظرات شخصی او باشند.« 

  4 امتیاز تا منطقه خطر
با همه این حر ف ها چیزی که در تیم چادرملو به علامت سؤال بزرگ هواداران 

این تیم تبدیل شـــده عدم نتیجه گیری و برنده نشدن است. به طوری که آن ها 

با ســـقوطی چندپله ای فقط ۴ امتیاز تا منطقه خطر فاصله دارند. هواداران 

 نمی خواهند به لیگ یک برگردند اما آنچه در ۶ هفته اخیر 
ً
پرشور یزدی قطعا

لیـــگ بعد از حذف از جام حذفی از چادرملو دیدیم با ایده آل های یک تیم 

برای بقا فاصله داشت. شرایط چادرملو به هیچ وجه رضایت بخش نیست. 

نکته ای که در مورد این تیم قابل تأمل است قرعه آنهاست. چادرملو با شروع 

لیگ به سپاهان و ملوانی باخت که در بهترین شرایط قرار داشتند اما در ادامه 

روند موفقیت خود را از بازی با نساجی آغاز کرد. مقابل تیم های نیمه پایینی 

جدول به جز پرسپولیس نتایج قابل قبولی گرفت و نباخت. چادرملو در بازی 

مقابل حریفان هم سطحش روند خوبی داشت، به طوری که از ۶ بازی خود 

1۴ امتیـــاز گرفت و خود را در یک قدمی مدعیان قرار داد. در عوض این تیم 

در نیمـــه دوم نیم فصل اول در تقابل با تیم های مدعی نتوانســـت آنطور که 

باید نتیجه بگیرد و به جز دو تســـاوی در سایر بازی ها شکست خورد. به این 

ترتیب مشـــخص است که چادرملو مقابل تیم های مدعی نتیجه نگرفته اما 

از حریفان هم ســـطح خود به خوبی امتیاز کسب کرده است. از این رو این 

امیدواری وجود دارد که شاگردان سعید اخباری بتوانند نتایج بهتری کسب 

کنند؛ چراکه قرعه آن ها در ادامه مســـابقات آســـان تر به نظر می رسد. علی 

عطایـــی در این خصوص به »فرهیختگان« گفت: »من می دانم که هواداران 

امتیـــاز می خواهند ولی به هر حال فوتبال بالا و پایین های خود را دارد. ما که 

نمی توانیم لخت شویم و به جای بازیکنان وارد زمین شویم و به آن ها بگوییم 

 
ً
یک دقیقه را کنترل کنند. تیم ما خیلی خوب بازی کرد، فوق العاده بود و اصلا

به سپاهان موقعیت نداد، به طوری که تیم آن ها تحت فشار بود. طبیعی است 

باخت هم در فوتبال پیش می آید و من امیدوارم این هفته به روال عادی برگشته 

و پیروز شـــویم. با این حال باید پذیرفت که نبرد نابرابری در جریان است. با 

تیم هایی بازی کردیم که در نیمه بالایی جدول قرار دارند و مدعی اند. اگر ما 

می توانستیم این حریفان را شکست دهیم کاری بزرگ کرده بودیم. در حالت 

عادی مقابل چنین حریفانی همه ما را تیمی از پیش بازنده می دانند. تفاوت 

هزینه ای که ما برای تیممان کردیم با هزینه ای که آن ها برای تیمشـــان کردند 

غیرقابل قیاس اســـت. همین سپاهانی که این هفته مقابلشان بازی کردیم به 

لحاظ هزینه آنقدر قدرتمند است که می توانم بگویم نبردی نابرابر شکل گرفت. 

این تیم ها هم به لحاظ امکانات و زیرساخت و هم به لحاظ جذب بازیکن و 

بودجه بسیار با ما متفاوتند اما به یک چیز ایمان دارم. معتقدم بازیکنان ما با 

همه توان می جنگند. تیم یک دستی داریم که باعث غرور ماست و تا اینجای 

فصل فارغ از نتایج اخیر امتیاز خوبی داشـــتیم. هدف ما نیز ماندن در لیگ 

اســـت و برای همین هدف می جنگیم. همه بازی های نیم فصل دوم سخت 

است امیدوارم در پایان فصل رتبه خوبی کسب کنیم.«

علی عطایی در گفت وگو با »فرهیختگان«: حرف های کارترون درباره یزد را به او دیکته کرده بودند

دنبال فوتبال کثیف نیستیم


